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 uw kenmerk/uw brief van behandeld door verzonden 
   

onderwerp 
Vragen ex artikel 41 van het Reglement van orde voor de vergaderingen en andere 
werkzaamheden van de raad inzake Aagtenpark 

 
 
Geachte leden van de raad, 
 
In antwoord op de vragen van het raadslid Ferraro, over bovenvermeld onderwerp 
berichten wij u het volgende.  
Voor de goede orde hebben wij eerst de vragen vermeld en vervolgens ons 
antwoord. 
 
1.  
Het valt de VVD op dat veel bewoners nog maar minimaal actief geïnformeerd zijn. 
Herkent het college dit? Is het college bereid al voor 2 juli een informatieavond te 
organiseren of anderzijds de bewoners goed en zo volledig mogelijk te informeren?  
 
Antwoord: 
Woensdag 07-05-2025 zijn de bewoners aan de rand van de Broekpolder (dichtbij 
peilbuis 128) met een brief geïnformeerd over de stand van zaken. Op 13 mei is een 
inloopbijeenkomst georganiseerd. Alle beschikbare informatie is toen met de 
bewoners gedeeld. 2 weken later is een informatiebrief verspreid in de gehele 
Broekpolder, inclusief het gedeelte in Heemskerk. Tevens zijn we een nieuwsbrief 
gestart waar bewoners zich voor kunnen aanmelden. De 2e nieuwsbrief is afgelopen 
week op de website geplaatst en gemaild.  
 
2. 
Wordt de informatie ook gedeeld met de inwoners van het Heemskerkse gedeelte 
van Broekpolder? 
 
Antwoord: 
Zie antwoord vraag 1. 
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3. 
Veel bewoners kennen de achtergrond en historie van de gifplas/black box niet. Ook 
is men niet op de hoogte van het beheersplan en saneringsplan. Is het college 
bereid om op een laagdrempelige manier om de achtergrond en aantal 
basisinformatie toegankelijk te maken? De VVD denkt hierbij bijvoorbeeld aan een 
filmpje.  
 
Antwoord: 
Op de informatieavond van 13 mei jl. is hier in de presentatie aandacht voor geweest 
om in ieder geval de bewoners die de inloopbijeenkomst hebben bezocht te 
informeren over het ontstaan van de problematiek. Op 2 juli tijdens de 
informatieavond wordt hier wederom aandacht aan besteed. Ook is alle informatie te 
vinden op de website van de gemeente Beverwijk: https://www.beverwijk.nl/alles-
over-het-aagtenpark.   
 
4. 
De ringsloot rondom de belt bij de hoogspanningsmast ziet er erg smerig uit. Hoe is 
dat mogelijk als de benzeen op 15 meter diepte verspreid?  
 
Antwoord: 
Bemonstering van dit water wordt meegenomen in het grootschalig onderzoek. 
De percolaatsloot (ringsloot) is bedoeld om regenwater dat afkomstig is vanuit/vanaf 
het Aagtenpark, op te vangen en af te voeren. Deze percolaatsloot is een gesloten 
watergang en staat niet in verbinding met overig oppervlaktewater. Bladeren e.d. 
komen ook in deze sloot terecht wat voor een smerige aanblik kan zorgen.  
 
5. 
Uit de pijp bij het slootje aldaar zie je vervuild water uitkomen. Wat is de 
samenstelling daar van?  
 
Antwoord: 
Bemonstering van dit water wordt meegenomen in het grootschalig onderzoek. 
 
6. 
De VVD krijgt zorgen uit de gehele Broekpolder, zowel uit het Beverwijkse gedeelte 
als Heemskerkse gedeelte. Kan het college, bij voorkeur op een kaartje, gelopen 
wordt?  
 
Antwoord: 
Zie antwoord vraag 1. 
 
7. 
Heeft het gemaal bij het Zeesterpad nog invloed op de benzeenplas? Kan het zijn 
dat het gemaal er juist voor zorgt dat ook rond die locatie meer vervuiling is? Is het 
gemaal in verbinding met het water uit het Aagtenpark?  
 
Antwoord: 
Nee, het gemaal bij het Zeesterpad maalt richting de Bazaar. Uit het 
geohydrologisch model zal blijken in hoeverre de grondwaterstroom wordt beïnvloed 
door dit gemaal.  
 
 
 

https://www.beverwijk.nl/alles-over-het-aagtenpark
https://www.beverwijk.nl/alles-over-het-aagtenpark
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8. 
Met welke “snelheid” verplaatst de gifbel naar de Broekpolder?  
 
Antwoord: 
De stroomsnelheid van de verontreiniging is volgens het rapport van Wareco uit 
2014 ca 1,5 meter per jaar. De stroomsnelheid wordt opnieuw onderzocht in het 
grondwatermodel wat SWECO momenteel aan het onderzoeken is.  
 
9. 
Kan er gewoon gebruikt gemaakt worden van het water uit de kraan?  
 
Antwoord: 
Ja, er kan gewoon gebruik worden gemaakt van water uit de kraan.  
 
10. 
Kan fruit en groente uit de tuin nog gegeten worden?  
 
Antwoord: 
Ja. De benzeenconcentratie bevindt zich op 15 m diepte aan de rand van de 
woonwijk. In de nieuwe peilbuizen 201A en 201B is geen benzeen aangetroffen en 
ook niet in het oppervlaktewater.    
 
11. 
Er wordt in het Aagtenpark en in het Florispark veel door kinderen gespeeld en met 
honden gewandeld. Kan hier veilig gespeeld en gewandeld worden? Zijn er risico’s?  
 
Antwoord: 
In het Florispark zijn geen staalslakken aanwezig en is in het oppervlaktewater geen 
benzeenverontreiniging aangetroffen. Er zijn geen aanwijzingen dat aan de 
oppervlakte verontreiniging aanwezig is.  
 
12. 
Wij hebben ook vernomen dat er kinderen tijdens het spelen in het water terecht zijn 
gekomen. Lopen zij (extra) risico?  
 
Antwoord: 
Nee. In het oppervlaktewater is geen benzeenverontreiniging aangetroffen. Lopende 
het huidige grootschalig onderzoek wordt dit opnieuw bemonsterd. 
 
13. 
Kan er veilig in het Aagtenpark gerecreëerd worden?  
 
Antwoord: 
Ja, het park kan gewoon gebruikt worden zoals het bedoeld is, om te wandelen en te 
fietsen. Omdat er geen direct en langdurig contact plaats vindt door gebruikers van 
het Aagtenpark met eventuele verontreinigingen, is er geen gezondheidsrisico. 
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14. 
Kan het benzeen bij graven in de tuin door het grondwater omhoog gestuwd 
worden?  
 
Antwoord: 
De verontreininging is niet in de woonwijk aanwezig en daardoor is deze kwestie niet 
aan de orde.  
 
15. 
Hoe wordt er voor gezorgd dat de gezondheid van de bewoners wordt aangetast?  
 
Antwoord: 
De gezondheid van bewoners kan onder andere worden aangetast als zij direct in 
contact kunnen komen met de benzeenverontreiniging of direct in contact met 
staalslakken. Omdat er geen direct en langdurig contact plaats vindt door 
gebruikers/bewoners met eventuele verontreinigingen, wordt de gezondheid niet 
aangetast. 
 
16. 
Er wordt aangegeven dat de gifbel een black box is. De VVD acht het wenselijk om 
daar toch meer inzicht in te krijgen in verband met gezondheid. Deelt het college dit? 
Is het college bereid om verdere onderzoeken te doen naar andere toxische stoffen 
met name aan de randen van Broekpolder?  
 
Antwoord: 
Het college deelt de wens en in het grootschalig onderzoek wordt hier ook naar 
gevraagd. Zowel SWECO als het RIVM geven aan dat het onmogelijk is om 
onderzoek te doen naar de samenstelling van de blackbox. Er zijn wel zgn. 
gidsstoffen die worden meegenomen in het onderzoek. Het RIVM heeft geadviseerd 
om ook onderzoek te doen naar PFAS en cyanide als gidsstoffen. Dit is besproken 
met SWECO en wordt meegenomen in het grootschalig onderzoek. Behalve naar 
benzeen wordt ook gekeken naar de macroparameters CZV (chemisch 
zuurstofverbruik) en N-kjeldahl (kjeldahl-stikstof) die als tracer kunnen dienen voor 
de beïnvloeding door de stortplaats. Verhoging van deze waarden kan al optreden 
als verontreinigingen nog niet aanwezig zijn. Daarnaast worden ook cyanide en 
PFAS geanalyseerd zoals het RIVM heeft voorgesteld en aanvullend wordt ook 
sulfaat gemeten voor de biologische afbraak. 
 
17. 
Worden er ook onderzoeken aan de oppervlakte gedaan? 
 
Antwoord: 
Ja. Zowel het oppervlaktewater in de wijk en rondom het Aagtenpark als de leeflaag 
op het Aagtenpark wordt onderzocht. 
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18. 
Veel bewoners zijn ongerust over hun eigen situatie bij hun woning. Is het college 
bereid om bij de directe bewoners onderzoek in de tuin en kruipruimte uit te voeren?  
 
Antwoord: 
Naar aanleiding van ongerustheid bij de bewoners wordt nabij een aantal woningen 
aanvullende grondwatermonsters genomen op geringe diepte (ca. 2,5 meter). Dit is/ 
in overleg met de bewoners afgesproken.  
 
19. 
Welke mogelijke oplossing(en) voor het tegengaan van de benzeenplas heeft het 
college voor ogen?  
 
Antwoord: 
Dit is onderdeel van het grootschalig onderzoek om op basis van de uitkomsten met 
maatregelen/oplossingen te komen. SWECO is vooruitlopend op de eindresultaten 
en het eindrapport al onderzoek aan het doen welke saneringsmaatregelen mogelijk 
zijn.  
 
20. 
Zijn er korte termijn acties of “korte klappen” mogelijk om de benzeenbel af te 
wenden?  
 
Antwoord: 
Dit wordt momenteel onderzocht door SWECO. De uitkomsten worden 
meegenomen in de eindrapportage. Welke maatregelen ook gekozen worden, de 
voorbereiding en uitvoering zal altijd tijd vragen. Wel wordt gekeken waar we kunnen 
versnellen in het proces, zoals bij de aanbesteding en vergunningen.  
 
21. 
Indien er geheel of gedeeltelijk gesaneerd moet worden, wie is er dan aansprakelijk? 
Is dat de gemeente, provincie of zelfs Rijk? 
 
Antwoord: 
Hier is momenteel geen pasklaar antwoord op te geven. Dit wordt nog uitgezocht.  
 
22. 
Zijn er financiële middelen/fondsen om de belt op te ruimen of benzeenstroom tegen 
te gaan?  
 
Antwoord: 
Er kan op dit moment nog niks over kosten gezegd worden, mede omdat dit 
afhankelijk is van de uitkomsten van het onderzoek. Het college is bezig met het 
grootschalig onderzoek. De maatregelen die genomen moeten worden en daarmee 
samenhangende kosten, zijn nog niet inzichtelijk. In 2026 wordt de SPUK subsidie 
(Tijdelijke regeling uitkering Bodem) opengesteld waar mogelijk aanspraak op 
gemaakt kan worden. Dit wordt verder uitgezocht.  
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23. 
Als blijkt dat de waarde van de huizen door de benzeenplas gedaald is, worden de 
bewoners dan gecompenseerd?  
 
Antwoord: 
Het college begrijpt dat naast de zorgen voor de gezondheid de mogelijke 
waardedaling van woningen ook een belangrijke factor van zorg is.  
Op 5 juni heeft een eerste gesprek plaatsgevonden met makelaars en taxateurs om 
na te gaan hoe zij situatie ervaren en zijn hun vragen aan de orde geweest. 
Het gespreksverslag wordt uiterlijk 13 juni op de website van de gemeente geplaatst 
en aan de makelaars toegezonden. 
  
24. 
Is het wenselijk om waarschuwingsborden rondom het Aagtenpark en Florispark te 
plaatsen? 
 
Antwoord: 
Er worden geen waarschuwingsborden geplaatst. In overleg met de GGD kan het 
park gewoon gebruikt worden zoals het bedoeld is, om te wandelen en te fietsen. 
Omdat er geen direct en langdurig contact plaats vindt door gebruikers van het 
Aagtenpark met eventuele verontreinigingen, is er geen gezondheidsrisico.  
 
25. 
Wij hebben begrepen dat onlangs ook bij de RWZI (zuivering) sprake is geweest van 
benzeen, er zelfs mensen mee in aanraking zijn gekomen en met klachten bij de 
huisartsenpost terecht zijn gekomen. Kan er verband zijn met het benzeen uit het 
Aagtenpark? 
 
Antwoord: 
Deze melding is het college onbekend. Er is navraag gedaan bij het 
Hoogheemraadschap. Hier is nog geen antwoord op ontvangen.  
 
Er van uitgaande de vragen hiermee te hebben beantwoord. 
 
 
Hoogachtend, 
burgemeester en wethouders van Beverwijk, 
de gemeentesecretaris, de burgemeester, 
 
 




